
Referat områdemøte 4/11-23 Drammen 
 
Velkommen 
 
9 stk tilstede, 2 på nett 
5 GSR, leder kasserer,2 kandidater til valg og 4 observatører. 

Tradisjoner og konsepter lest. 

11 konsept lest i sin helhet. 

 

Rapport admin tjenere: 

 

Kassererrapport; Utarbeidet rapport og budsjett for 2024 som blir gjennomgått. 

55 000 bidrag, kasserer-utgifter/regninger, 16-1700 litteratur. 

OR har bedt om 10 000 kr ekstra 

20 000 til regionen som burde fortsette årlig. 

Kjøregodtgjørelse må skrives inn da dette ikke er satt opp. 

Ingen kostnader tilknyttet GSRer, da dette blir tenkt på som 7 tradisjon. 

 

Leder: Utarbeidet dagsorden, lagt ut på nett, hatt kontakt med kasserer og GSR for Bø og 

Sandefjord angående lokaler til rullerende møter. Samt representert området vårt i regionen. 

OR: Leder-vervet går snart ut, komiteen ønsker å fortsette likevel. 

Det jobbes med å få inn en med mer erfaring som leder. Mtp rollupen som ble diskutert sist, har 

designer et innspill i forbindelse med «pirk» fra den runden. 

 

Grupperapporter: 

 

Drammen: 15-20 stk på møtene(en del fra institusjoner). 

Har tatt opp 7-tradisjon som tema, bevisstgjøring på slutten av møtene har hatt god effekt og bidrag 

øker. Planlegger nyttårsfest, påmeldingsfrist i desember en gang. Oppfordres til å printe ut flyer på 

NA Norge og ta med på møter som kunngjøring. 

. 

Horten: 3-4 stk på møtene.  

Ingen saker å ta opp. 

Økonomi ok. 

Gruppa er oppegående frem til jul, da det vil bli tatt en ny vurdering for nye 6 mnd. 

 

Kongsberg: 6-7 på arbeidsmøter, ca 10 stk på vanlige møter(15 ved besøk fra institusjon). 

Ok økonomi(132 på konto etter forhåndsbetaling av Øksne). 

I samarbeid med Notodden blir det Øksne neste år! 

De har spørsmål om å ta områdemøte 1 helga i Juli der(kom ikke frem til en konklusjon angående 

dette). 

. 

Porsgrunn: Stabil gruppe i vekst, med nykommere. Noen fra institusjon med tidligere erfaring med 

NA. 

Økonomi: ok(ca 2800). 

Hatt noe «voksesmerter», men ser ut som at det er i ferd med å løsne. Har en oldtimer som ordner 

med praktiske ting og er gruppens «klippe». 

De har et spørsmål om ikke rusavhengige og medavhengige kan dele på møter(blitt tatt opp på 

forrige møte også). 

Lengre diskusjon angående blant annet WSB bulletin som mener de har andre arenaer/grupper å 

dele i. Området legger ingen føringer på dette temaet, blir sagt at dette bør løses på gruppenivå. 

 



Sandefjord mandag: Økonomi ok(3333,57). 

8-23 stk på møtene med kjerne/snitt på 10/14 stk. Ny GSR i dag, midlertidige nye lokaler hos 

Frelsesarmeen pga vannlekkasje. Løst snakk om å gjøre det permanent. 

Rapporterer også fra lørdagsgruppa som er på zoom frem til lokalet er klart igjen(2987 på konto). 

 

Valg: Nestleder(Marius) og RKM(Hans) valgt enstemmig. 

 

Saker: 

1. Budsjett godkjent som det foreligger, 2 nyvalgte må stille med budsjett som skal godkjennes 

på neste møte. 

2. Vi har ingen sekretær eller vara-sekretær, burde vi ha referent? 

            Sekretær: 2 års rusfri tid, vara-sekretær 1 års rusfri tid ( Sandefjords GSR påtar seg vara om            

 mulig). 

#Ha referent i møteledernøkkel hver gang i tilfelle sekretær/vara ikke møter. Ble fjernet i revidert 

møteledernøkkel 2022. 

 

Enstemmig vedtatt. 

 

      3. Områdemøte på Øksne 1 juni? 

 

4. Porsgrunn mangler sekretær. Spørsmål om de kan kopiere mail som blir brukt på 

arbeidsmøter+møteledernøkkel. Godkjent av møteleder. 

5. Huseier trenger plan over hvor våre 12 møter skal avholdes i 2024. 

6. Godkjenne NA roll-up, etter debatt ble det vedtatt med rollup 2024 med grunnlaget at»NA 

ikke kan dukke opp med riktig vei for alle». 

 

Informasjon/Diverse: 

− Vervene burde være ordentlig og skriftelig forklart(om man ikke dukker opp på områdemøte 

2 ganger får man varsel, 3 gangen mister man vervet). 

− Særskilt selvransakelse ikke nødvendig på dette tidspunkt. 

− Kongsberg har spørsmål om regnskapsprogram,ble løst. 

− Vara-RKM? 

− Leder aktivitets-komitee? 

− Teknisk utstyr: Vi har 1 Jabra Speak, koster 3000 kr for en (regnet for 4-6 pers). 

Burde anskaffe en til da 2 stk er regnet for 6-12 pers. VEDTATT 

− Områdekasse burde anskaffes til litteratur/lyd osv. 

− Områdemøte Juli utgår etter forslag om dette. 

− Rulleringer områdemøter: Trenger full oversikt; har 2 lokaler klare i 

Sandefjord(Frelsesarmeen m/kjøkken og Hystadveien,begge 500 kr), men mangler info fra 

Bø. Frivillighetsentralen i Bø blir nevnt som forslag. 

− Hoksund-gruppa FEST 3 FEBRUAR 2024! 

 

 

REGIONEN: 

 

-Budsjettet til regionen ble ikke godkjent,nettmøte 25 november angående budsjett. 

− Spørsmål om å gjøre 1-2 av regionsmøtene til zoom eller hybrid. 

            Hvis det bare blir 1 fysisk møte i året må RKM sette opp budsjett. 

 

− Budsjett 7500 overskudd. OR-komitee ønsker 3000 til kjøring, 325 til husleie og 

1600 til litteratur. Kasserer 1600 til zoom,500 til leie lokale og hefter ( de blir 

sponset av Drammen). 



 

 BUDSJETT GODKJENT PÅ 1 RUNDE. 

 

 

Neste møte: 2 desember 11.30 

 

 

 

 

 

 

 


